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Kontaktrådsmøde botilbud & Vongshøj 

 

Dato: 16. december 2024 

Deltagere: Anne-Marie, Christa, Karen Inger, Eva, Kristian, Patrick referent.  

Afbud: Marieke, Anne 

Dagsorden: 

1. Velkomst Patrick Hougaard.  

Mødeleder overtager 

Mødeleder: Kristian 

 

2. Godkendelse og kommentarer til referatet d. (bilag 1) 

Referat er godkendt.  

 

3. Valg af ny formand.  

Kristian tilbyder at varetage formandsrollen indtil valg i efteråret 2025, hvor vi følger 

byrådsmøderne.  

En anden mulighed er at vente med at vælge en ny formand til der har været valg på Nøddevej.   

 

Det er besluttet at afvente valget fra Nøddevej og dermed udskydes formandsvalg til næste 

kontaktråd.  

 

- Dialog ift. muligheder hvor der ikke er samråd.  

Der har været afviklet pårørendemøder i fælleshuset, hvor der ikke var repræsenteret ledelse, 

dette har der været god succes med. Der har været specifikke temaer på programmet.  

De pårørende der ikke ønsker at være involveret skal også respekteres.  

Æblevej 1 indbyder f.eks. også Æblevej 2 til at deltage.  

Et ønske om at afvikle noget uformelt, hvor folk deltager, men ikke risikerer at blive valgt ind til 

noget.  

 

Eva fortæller at LEV måske kunne være tovholder hvis det er konkrete temaer eller foredrag, så 

kunne det være på tværs af organisationen.  

Det aftales af Eva kan kontaktes med emner, så vil hun gå videre med det.  

 

4. Nyt fra området. v/ Patrick  

- Fremtiden ift. Vongshøj 

Der er givet grønt lys fra socialudvalget til at fortsætte. 

Der er afviklet individuelle samtaler i december med alle ansatte ift. fremtidige ønsker.  

I foråret skal der arbejdes med arbejdsplaner, struturer etc.  
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- Cykelskur Løgumgårde 

Der har været et ønske om et cykelskur på Løgumgårde, med strøm til elcykler.  

Dette er undersøgt og vil koste ca. 190.000 kr. Patrick har pt. ikke kunne finde midlerne hertil.  

Dette forsøges at laves en anlægssag på det, tidshorisont er uvist.  

 

Karen Inger gør opmærksom på at rammen til anlæg er øget til 1.8 mio. til Socialområdet.  

 

- Serviceundersøgelse 

Er gennemført, Patrick har endnu ikke resultatet, tager det med på kontaktrådsmøde så snart den 

er klar.  

 

- Sygehus indlæggelse – Ledsagelse  

Fremover vil i kunne forvente at jeres pårørende ledsages til sygehus hvis den enkelte pårørende 

har behov for det.  

 

- Prepping til krisetid  

Afventer stadig KL ift. procedure og beredskabsstyrelsen.  

Der er batteri back-up til evt. ilt eller manuelle flasker.  

 

Karen-Inger tager det med i socialudvalget ift. om der er nyt.  

  

- Datoer Kontaktråd 2025 

Forslag: 26/2 + 21/5 + 27/8 + 26/11 

 

5. Orientering socialudvalget v/ Karen Inger Refslund. 

Et enigt socialudvalg har godkendt den videre proces med samdrift og samledelse af Vongshøj. 

 

Der har været en masse drøftelser, men ikke konkrete beslutninger vedr. området.  

Været ude at se det nye second hand placering, det skal nok blive godt.  

 

Løbende tilsynsrapporter gennemgået.  

Patrick supplerer at der er fokus på bestemte steder hvor botilbuddene scorer lavt, at det handler 

mere om en måde at score på end det reelle arbejde der foregår.  

 

6. Orientering fra samråd 

- Nøddevej 1 

Der har ikke været afviklet møde siden sidst.  

Der er ansat ny leder Sarah Klindt Juhl.  

- Hasselvej 4 

Der har ikke været afviklet møde siden sidst. 

Der er ansat ny leder Sarah Klindt Juhl. 

- Æblevej 1 

Møde 4/12 18-20 incl. Julefrokost.  
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Orientering fra mødet.  

- Nye ansættelser: Ny fagchef, ny pædagogisk konsulent og ny lederkollega på Hasselvej 4 og 

Nøddevej 4. 

-  Omkring fordelene og ulemper ved samdrift og samledelse. 

Fordele: blandt andet ikke ”dem og os” muligheder i sommerferien.  

Ulemper: Risiko for medarbejder flugt.  

Samrådet ser klart flest fordele og at fordelene vejer mest.  

- Der arbejdes på nyt briksystem på afdelingen ift. værdier, men det koster en del penge.  

- Dialog omkring værgemål, det kan gribe om sig.  

- Orientering om store bagedag og julefrokost 1/12. Dialog om hensyn til de enkelte beboere.  

- Alle borgere har mulighed for at indbetale til SUPP – supplerende arbejdsmarkedspension, en 

god løsning for fortidspensionister.  

- Æblevej 2 

Samme møde som Æblevej 1.  

- Rosenvænget (Ingen samråd) 

- Kastaniebo 

Samrådsmøde tirsdag d. 10/12 med god julefrokost. Der mødte 17 pårørende op.  

Patrick deltog.  

Der gik meget tid med at være i dialog omkring serviceniveau.  

Lederen informerede om uddannelse af personalet.  

Datoer planlægges efter kontaktrådets mødedatoer.  

Marieka har trukket sig som formand for samrådet på Kastaniebo, derfor forventes der valg på 

næstkommende samrådsmøde.  

- Vongshøj  

Der har ikke været afviklet møde siden sidst, samråd kører også i 2024 hvorefter der tages stilling.  

Sarah Klindt Juhl og Marianne Styrk har fælles ledelse af Vongshøj.  

 

7. LEV 

Der har ikke været møde siden sidst.  

 

8. Evt. 

Dialog ift. fritagelse digital post. Skal på borgerservice og fritages.  

 

Hvad er status på løsøre konto? Hvad er der af minimumsgrænse?   

Patrick følger op.  


